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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 12. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27.5.2009

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  Mgr. Gazda, prof. Máca, prof. Šenberger, prof. Bittnar, Ing. Zmrzlík 

Dr. Šibrava zahájil 12. zasedání AS, přivítal přítomné, seznámil je s programem zasedání.  

Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Informace o připravované změně metodiky rozpisu dotací MŠMT 
3. Informace o plánovaných stavebních akcích na fakultě v letošním roce  
4. Úpravy směrnice děkana pro realizaci studijních programů a státní závěrečné zkoušky na FSv 
    ČVUT v Praze  
5. Příprava volby děkana 
6. Diskuze s ředitelem SUZu 
7. Různé. 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
Zápis byl schválen beze změn. 
 
Bod 2.  Informace o připravované změně metodiky rozpisu dotací MŠMT 
Úprava metodiky dotace bude předjednána s panem děkanem a senát bude o výsledcích průběžně 
informován. 
 
Bod 3.  Informace o plánovaných stavebních akcích na fakultě v letošním roce 
Prof. Šenberger seznámil členy AS s připravovanými investičními stavebními akcemi. Zejména 
s průběhem příprav rekonstrukce bufetu.  
Prostor stávající knihovny, bude využit jako studovna v horní části – bude sem přesunuta 
provozovna papírnictví Dezeta. Stávající prostor Dezety bude uvolněn pro studenty. Do spodní 
části stávajícího prostoru knihovny bude přesunuto ekonomické oddělení. S přesunem 
ekonomického oddělení souvisí i úprava studijního oddělení.  
Dalším bodem byl provoz skříněk na batohy. Studenti byli vyzváni ke spolupráci při řešení 
způsobu provozu těchto skříněk.  
Před školu budou instalovány nové stojany na kola ve stejném designu jako stojany, které jsou 
před technickou knihovnou.   
Posluchárny v budově C budou technicky upraveny.  
Výtahy v budově A zatím nebudou řešeny.  
Vznikla diskuze, ve které byla projednána problematika, jak budou řešena místa sezení pro 
studenty v 8. a 6. patře.  
K úpravě prostoru před fakultou – bezprostřední prostor před fakultou bude upraven se změnou 
jižní fasády, která souvisí s úpravami poslucháren budovy C. Úprava širších prostor je uvažována 
komplexní, řízená rektorátem.  
Celková výměna mobiliáře v atriu zatím není plánována. V návaznosti na výši finančních 
prostředků bude postupně mobiliář obměňován.  
Nové parkovací plochy v ulici Kolejní nebude FSv investovat.  
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Bod 4.  Úpravy směrnice děkana pro realizaci studijních programů a státní 
závěrečné zkoušky na FSv ČVUT v Praze  
Na pedagogické komisi byly projednány změny studijních  předpisů - dílčí úpravy a zejména 
změna týkající se zkoušek. Prof. Máca shrnul navržené změny. Prof. Kabele informoval o 
závěrech jednání pedagogické komise. Diskutován byl zejména bod 6, tj. zda bude jeden týden 
zkouškového období ještě v září, nebo zda bude celé zkouškové v jednom bloku před 
prázdninami. Prof. Bittnar podpořil myšlenku zkouškového období v jednom bloku před 
prázdninami. Toto ovšem není předmětem směrnice. Kdy bude konec zkouškového období, bude 
upraveno vyhláškou děkana.  
AS navrhované úpravy projednal a vyjádřil souhlas s předloženou změnou směrnice.  
Hlasování: pro: 19, proti: 2, zdrželi se: 0 (z 21 přítomných senátorů) 
 
Prof. Máca informoval o změnách stipendijního řádu, zejména o změně rozhodného období pro 
přiznávání stipendií.  
Pedagogická komise změny projednala a doporučila senátu ke schválení.  
AS předložený návrh projednal bez připomínek. 
Hlasování: pro: 21, proti: 0, zdrželi se: 0 (z 21 přítomných senátorů) 
 
Bod 5. Příprava volby děkana 
Na příštím zasedání senátu bude oficiálně vyhlášena volba děkana. Členové komise pro volbu 
děkana budou jmenováni společně s vyhlášením volby.  
 
Bod 6. Diskuse s ředitelem SUZu 
Petr Máca shrnul výsledky předchozích jednání studentské komory s ředitelem SUZu, panem Ing. 
Zmrzlíkem. Pan Ing. Zmrzlík seznámil senát se svými záměry, které jsou vůči fakultě velmi 
vstřícné. Nový bufet by měl fungovat jako ukázková provozovna SUZu, tak aby se SUZ mohl 
rozšířit i na ostatní fakulty. Změněno bude vybavení, sortiment i personál. Byla otevřena diskuze, 
ve které Ing. Zmrzlík odpověděl na upřesňující otázky členů senátu ohledně provozu nového 
bufetu. Na základě dohody studentské komory AS s Ing. Zmrzlíkem, bude při AS FSv ustanovena 
komise, která bude sledovat provoz bufetu a spolupracovat s vedením SUZ a bufetem na FSv na 
zkvalitnění služeb. Předpokládaný termín otevření rekonstruovaného bufetu je 20.9.2009. 
Informace týkající se stavební části a financování rekonstrukce bufetu doplnil prof. Šenberger. 
 
Bod 7. Různé 
Výjezdní zasedání senátu bude pravděpodobně v září v Počátkách. 
 
S prof. Mácou byla konzultována úprava zápisu předmětů v indexu. Zatím se změna jeví 
technicky náročná.  
 
Akreditace kombinovaného studia – bude součástí připravovaných akreditací nových studijních 
programů - zatím v diskuzi.  
 
S panem děkanem byla dojednána forma, jak bude zajištěné stravování a ubytování účastníků 
SVOČ.  
 
Uzavření horních dveří ateliéru D je kvůli eliminaci volného průchodu studentů, tak aby byla 
méně rušena výuka v horní části ateliéru D. Pro častější potřebu vstupu si lze vyjednat načipování 
vstupní karty u pana Ing. Rybáka.  
 
AS prodiskutoval změnu časového plánu akademického roku. Prof. Máca navrhl přechodné 
období, kdy se bude ještě v září zkoušet. Proběhlo orientační hlasování, ve kterém se většina 
senátu (15 senátorů) vyjádřila, že souhlasí s tím, aby bylo celé zkouškové období v jednom bloku 
v červnu.  
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Prof. Máca byl dotázán, zda je nutné pro studenty blokovat v rozvrhu celé jedno dopoledne na 
tělocvik. Požadavek byl zatím kladen ze strany ústavu tělocviku. Senát doporučil zvážit, zda 
nadále tento požadavek akceptovat.  
 
Délka hodin v rozvrhu nebude pro příští semestr měněna. V případě potřeby lze problém řešit až 
pro další semestry. Sjednocení všech rozvrhů na ČVUT je zatím problematické.  
 
Předseda AS ukládá všem členům komisí, aby předložili svou zprávu o činnosti jednotlivých 
komisí za minulý rok. 
 
AS žádá vedení fakulty, aby zásadní informace byly senátu předkládány s dostatečným 
předstihem. 
 
Pan tajemník byl požádán o zlepšení fungování úklidu budovy. Bylo připomenuto, že na e-
mailovou adresu zavady@fsv.cvut.cz lze nahlásit jednotlivé zjištěné závady.  
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 24. 6. 2009 v 9:00 hod. opět v B365 
(zasedací místnost katedry matematiky).   

 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


